
 

Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 7.9.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej 4listiny 

Zasadnutie Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského zastupiteľstva 

v Rožňave (komisie školstva) otvoril predseda Mgr. Árpád Laco, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s 

navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania . 

Číslo uznesenia:   - 

Prítomní: 5 

Členovia komisie hlasovali :  

 

1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

za 

 

 

za 

 

za 

 

za 

 

- 

 

- 

 

za 

 

- 

 

- 

 

 

k bodu č. 1 

Rozpočet mesta Rožňava vrátane rozpočtových a príspevkových organizácií – plnenie 

rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30.6.2016 

 

Ing. Leskovjanská -  prezentovala predložený materiál 

 

Členovia komisie školstva plnenie rozpočtu mesta k 30.6.2016 berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Výročná správa mesta za konsolidovaný celok mesta Rožňava za rok 2015 

 

Ing. Leskovjanská -  prezentovala predložený materiál 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Výročná správa mesta za konsolidovaný celok mesta Rožňava za rok 2015 

Číslo uznesenia:   01/09/2016 

Prítomní: 5 

Členovia komisie hlasovali  

 

1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

za 

 

 

za 

 

za 

 

za 

 

- 

 

- 

 

za 

 

- 

 

- 

 

 



Uznesenie č. 01/09/2016 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

schváliť výročnú správu za rok 2015. 

 

 

k bodu č. 3 

VZN o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka 

ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava - návrh 

Mgr. Halyák – v zmysle § 6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

mesto určuje výšku finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy alebo školského 

zariadenia; v zariadeniach školského stravovania na potenciálneho stravníka – žiaka základnej 

školy. Finančné prostriedky na krytie výdavkov škôl a školských zariadení plynú z troch 

zdrojov – z podielových daní, vlastných príjmov škôl a školských zariadení a vlastných príjmov 

mesta, ktoré sú súčasťou rozpočtu mesta na roky 2016 – 2018.  

Priložená príloha č. 1 bola spracovaná v 2 alternatívach č. 1/A a č. 1/B na základe údajov 

zverejnených  Ministerstvom financií SR pre rok 2016, ktoré slúžili ako podklad pre výpočet 

výšky hodnotového koeficientu pre jednotlivé kategórie. Návrh prílohy č. 1/A vychádza z §6 

ods. 12 písm. j)  zákona č. 596/2003 Z. z., ktorý umožňuje obciam poskytnúť na žiaka cirkevnej 

základnej umeleckej školy, žiaka súkromnej základnej umeleckej školy, poslucháča cirkevnej 

jazykovej školy, poslucháča súkromnej jazykovej školy, dieťa cirkevnej materskej školy, dieťa 

súkromnej materskej školy, dieťa cirkevného školského zariadenia a dieťa súkromného 

školského zariadenia finančné prostriedky najmenej vo výške 88% zo sumy určenej na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej 

školy, dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, v cirkevných 

zariadeniach školského stravovania a v súkromných zariadeniach školského stravovania 

finančné prostriedky najmenej vo výške 88% zo sumy určenej na mzdy a prevádzku na 

stravovanie žiaka školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. Príloha č. 1/B uvádza financovanie 

cirkevných a súkromných škôl a školských zariadení a zariadení školského stravovania v 

rovnakej výške (100%) ako u škôl a školských zariadení a zariadení školského stravovania 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. V prípade schválenia VZN s prílohou č. 1/B dôjde 

v rozpočte mesta k výpadku vo výške cca 31 000,- €, ktoré sme plánovali použiť na opravy 

mestského majetku v prospech všetkých obyvateľov mesta. Materiál bol predložený na 

rokovanie MZ už dňa 25. 2. 2016, 28. 4. 2016 a 24. 6. 2016, MZ k nemu neprijalo uznesenie. 

Vzhľadom k tomu, že platné VZN určuje príslušné sumy na rok 2015 a nie na rok 2016 (okrem 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka súkromnej základnej umeleckej školy, ktorá platí 

od 1. 1. 2016), predkladáme tento materiál opätovne na rokovanie MZ.  Povinnosť schváliť 

tento typ VZN obciam priamo ukladá § 6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov. V prípade neschválenia VZN mestu dôvodne hrozí upozornenie 

okresného prokurátora.  

 

 

 



Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:    VZN o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, 

dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava - návrh 

Číslo uznesenia:   - 

Prítomní: 6 

Členovia komisie hlasovali za 

 

alt. 1 s prílohou č. 1/A 

 

1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

- 

 

 

za 

 

proti 

 

za 

 

zdržala sa 

hlasovania 

 

zdržal sa 

hlasovania 

 

za 

 

- 

 

- 

 

Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:    VZN o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, 

dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava - návrh 

Číslo uznesenia:   - 

Prítomní: 6 

Členovia komisie hlasovali za 

 

alt. 2 s prílohou č. 1/B 

 

1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

- 

 

 

proti 

 

za 

 

proti 

 

zdržala sa 

hlasovania 

 

zdržal sa 

hlasovania 

 

proti 

 

- 

 

- 

 

 

Komisia školstva k tomuto materiálu neprijala uznesenie 

 

 

k bodu č. 4 

VZN mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach – 

návrh na zmenu 

PaedDr. Mičudová / Mgr. Halyák –  podľa § 114 ods. 6 zákona NR SR č. 245/2008 Z. z. 

o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov výšku mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 

školského klubu detí, určí všeobecne záväzným nariadením obec, ktorá je jeho zriaďovateľom. 

Základná škola Zlatá 2 v Rožňave listom zo dňa 2. 9. 2016 požiadala o úpravu uvedeného VZN 

- zvýšenie čiastočných úhrad nákladov spojených s činnosťou školského klubu detí o 0,50 € 

mesačne, t. j. o zvýšenie zo 6,- € na 6,50 € mesačne.  Zmenu vo VZN navrhujeme s účinnosťou 

od 1. 11. 2016. 

 

 

 



Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:    VZN mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach – návrh na 

zmenu 

Číslo uznesenia:   02/09/2016 

Prítomní: 6 

Členovia komisie hlasovali  

 

1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

- 

 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

- 

 

- 

 

Uznesenie č. 02/09/2016 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

schváliť zmenu VZN mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských 

zariadeniach v článku III. ods. 1 písm. c) podľa predloženého návrhu. 

 

 

k bodu č. 5 

MFK Rožňava – žiadosť o uzatvorenie dohody o postupnom splatení vymáhanej 

pohľadávky, odpustenie úrokov z omeškania a odblokovanie bankového účtu 

v exekučnom konaní 

Mgr. Halyák – Mesto Rožňava vymáha od MFK Rožňava (predchádzajúci názov bol 

„Spoločnosť  priateľov Mestského futbalového klubu Rožňava“) sumu 6 416,67 € 

s príslušenstvom prostredníctvom exekútorského úradu JUDr. Martina Petroviča. Ide 

o vymáhanie včas nezúčtovanej dotácie poskytnutej mestom uvedenému športovému klubu. 

Dňa 22. 7. 2016 doručil MFK Rožňava súdnemu exekútorovi podania, v ktorých žiada 

o uzatvorenie dohody o postupnom splatení pohľadávky v splátkach vo výške 200 eur mesačne, 

odpustenie úrokov z omeškania a odblokovanie účtu v banke. V súčasnosti chcú všetky 

záväzky vyrovnať a zabezpečiť kontinuitu futbalu v meste, avšak jednorazové splatenie dlhu 

pri súčasných majetkových pomeroch klubu nie je možné. V záujme zachovania riadneho 

chodu klubu je potrebná aj voľná dispozícia s bankovým účtom.  

Mgr. Novotná – navrhuje a súhlasí len s bodom 3 

Mgr. Laco – akceptuje pripomienku ale hlasovať dáva ako je v materiály – po A / všetky body 

 

Číslo hlasovania: 6.   

Bod rokovania: MFK Rožňava – žiadosť o uzatvorenie dohody o postupnom splatení vymáhanej pohľadávky, 

odpustenie úrokov z omeškania a odblokovanie bankového účtu v exekučnom konaní 

Číslo uznesenia:   03/09/2016 

Prítomní: 7 

Členovia komisie hlasovali  

 

1/ 

Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ 

Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

 

 

proti 

 

 

proti 

 

 

zdržal sa 

hlasovania 

 

proti 

 

 

zdržal sa 

hlasovania 

 

proti 

 

 

proti 

 

 

- 



 

po A / bod 3 

 

Číslo hlasovania: 7.   

Bod rokovania: MFK Rožňava – žiadosť o uzatvorenie dohody o postupnom splatení vymáhanej pohľadávky, 

odpustenie úrokov z omeškania a odblokovanie bankového účtu v exekučnom konaní 

Číslo uznesenia:   03/09/2016 

Prítomní: 7 

Členovia komisie hlasovali  

 

1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

- 

 

za 

 

 

za 

 

 

za 

 

za 

 

 

za 

 

za 

 

 

za 

 

 

- 

 

Uznesenie č. 03/09/2016 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

súhlasiť len s tým, aby súdny exekútor JUDr. Martin Petrovič v exekučnom konaní EX 73/2016 

vedenom proti povinnému MFK Rožňava nevymáhal od povinného úrok z omeškania.  

 

 

k bodu č. 6 

SZPB OV Rožňava – žiadosť o vyhotovenie informačných tabúľ 

Mgr. Laco – zväz predložil projekt pod názvom „Cesta SNP Rožňava a okolie“. Zámer projektu 

je iniciácia vzniku, vyhotovenie a podpora dlhodobej udržateľnosti Cesty SNP – Rožňava 

a okolie prostredníctvom informačných tabúľ, publikácie textového sprievodcu Cestou SNP 

a sprievodných kultúrno –osvetových aktivít. Lokalizácia Cesty SNP je zamýšľaná vo vzťahu 

k už existujúcim objektom pamätníkov významných udalostí  míľnikov SNP v oblasti Horného 

Gemera. Projekt by sa mal organizovať v dvoch krokoch – príprava a vyhotovenie materiálov 

a druhým krokom – spomienkové stretnutie. Osadenie tabule je plánované v parku padlých 

hrdinov na Hviezdoslavovej ulici. Materiál je však neúplný, nejasný a časovo nezosúladený. 

Mgr. Novotná – myšlienka je pekná, tabule by slúžili hlavne mladej a nastupujúcej generácii, 

je potrebné zdôrazňovať minulosť a vybudovanie slobody. Projekt je však nekompletný, má 

nedostatky.  

Mgr. Bischof – odporúča prečítať si ich webové stránky alebo noviny, v ktorých SZPB 

demoluje historické fakty. Pamätník osloboditeľov a busta partizána Tótha sú nevhodne 

osadené na bývalom židovskom cintoríne.  

 

 

Číslo hlasovania: 8.   

Bod rokovania: SZPB OV Rožňava – žiadosť o vyhotovenie informačných tabúľ 
Číslo uznesenia:   04/09/2016 

Prítomní: 8 

Členovia komisie hlasovali: 

 



1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

za 

 

 

za 

 

za 

 

za 

 

 za  

 

za 

 

za 

 

za 

 

- 

 

 

Uznesenie č. 04/09/2016 – z dôvodu formálnych nedostatkov komisia neodporúča vyhovieť 

žiadosti o vyhotovenie informačných tabúľ pre  SZPB OV Rožňava. 

 

 

k bodu č. 7 

Graf Andrassy Gesellschaft – žiadosť 

Mgr. Laco – oboznámil prítomných členov s predloženou žiadosťou. Pán Németh s piatimi 

docentmi chce poskytovať vyučovanie pre deti a žiada priestory na Radnici. V  prípade 

spolupráce so ZUŠ by chceli využívať ich priestory pre cca 30 – 50 osôb. Od mesta žiadajú 

financovanie priestorov a financovanie vyučovania.  

Mgr. Kerekešová – majú štátny a vzdelávací program. V prípade záujmu by deti mohli v rámci 

dobrovoľných predmetov  navštevovať ponúkané odbory.  

Mgr. Novotná / PaedDr. Mičudová / Mgr.  Bischof – požiadavky pána Németha nevieme splniť, 

pretože žiada 5 miestností na výučbu v priestoroch radnice bezplatne, jednu miestnosť 

o kapacite pre 30 – 50 detí, krytie osobných nákladov pre 5 učiteľov a financovanie vyučovania. 

V priestoroch na radnici sa robia jednorazové aktivity, priestory musia spĺňať požiadavky 

týkajúce sa výučby, tieto musí schváliť RÚVZ a inšpektorát práce. Prázdne priestory na radnici 

sú obslužné miestnosti technického charakteru, v zime nevykurované. Iné priestory nie sú 

k dispozícii. K prihliadnutiu na financovanie ZUŠ (originálne) kompetencie nie je potrebné 

ZUŠ rozširovať o ďalších zamestnancov a priestory. Vznikajú tým náklady pre zriaďovateľa. 

ZUŠ nie je financovaná prenesenými kompetenciami ako je to u základných škôl od štátu. Ak 

chce pán Németh podporovať talentovaných žiakov, musí si zvoliť inú formu a nie priradiť sa 

k terajšej ZUŠ.  

Členovia komisie mu navrhli, aby si založil občianske združenie, prípadne súkromnú školu 

a aby finančné prostriedky hľadal prostredníctvom grantov. Mesto poskytuje zo svojho 

rozpočtu aj dotácie pre jednotlivé subjekty na spracovaný projekt jednorazovou sumou, o ktorú 

v prípade záujmu a vypísania výzvy môže požiadať.  

Mgr. Laco – je to pekná myšlienka, je potrebné nájsť schodné riešenie a  spôsob na jej 

realizáciu. Momentálne  legislatívne podmienky neumožňujú dať do praxe požiadavky 

žiadateľa.  

 

 

Číslo hlasovania: 9.   

Bod rokovania: Graf Andrassy Gesellschaft - žiadosť  

Číslo uznesenia:   05/09/2016 

Prítomní: 8 

Členovia komisie hlasovali  

 



1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

za 

 

 

za 

 

za 

 

za 

 

 za  

 

za 

 

za 

 

za 

 

- 

 

Uznesenie č. 05/09/2016 – z finančných dôvodov nie je možné žiadosti vyhovieť a členovia 

komisie odporúčajú zvážiť tieto možnosti žiadateľovi: 

a/    urobiť prieskum trhu záujmu žiakov o ponúknuté hudobné odbory, 

b/  zorganizovať jednorazové podujatia pre žiakov formou Workshopu resp. vystúpení na 

akciách mesta, 

c/    zvážiť možnosť vytvoriť si občianske združenie, ktoré sa môže uchádzať o granty a dotácie. 

 

 

 

 

k bodu 8 

Kritériá na prerozdelenie finančných prostriedkov klubom a organizáciám na základe 

žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Rožňava 

 

Mgr. Laco - Mestské zastupiteľstvo v Rožňave uznesením č. 54/2016 zo dňa 28.4.2016 

schválilo prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2016 pre 

športové kluby, kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie, združenia a školské 

zariadenia v zmysle návrhu poslanca MZ p. Ing. Jána Lacha a uložilo komisii vzdelávania, 

kultúry, mládeže a športu pripraviť merateľné a ľahko zhodnotiteľné kritériá na prerozdelenie 

finančných prostriedkov v roku 2017, ako súčasť prípravy rozpočtu a predložiť na septembrové 

zasadnutie MZ.  

Mgr. Bischof –  vo VZN o dotáciách v Banskej Bystrici je jednou vetou zhrnuté, aké sú kritériá 

pri poskytovaní dotácie. Členovia našej komisie majú vypracované postačujúce, dostatočne 

vypracované a  merateľné kritériá, v zmysle ktorých prerozdeľujú finančné prostriedky. Nie je 

potrebné ich meniť ani dopĺňať. 

 

 

Číslo hlasovania: 10.   

Bod rokovania: Kritériá na prerozdelenie finančných prostriedkov klubom a organizáciám na základe žiadosti 

o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Rožňava  

Číslo uznesenia:   06/09/2016 

Prítomní: 8 

Členovia komisie hlasovali  

1/ Mgr. 

Árpád 

Laco 

2/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

3/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

4/ Mgr. 

Dušan 

Pollák 

5/ Mgr. 

Miriam 

Banďošová 

6/ Ing. 

Oskar 

Lörinc 

7/ 

Hildegarda 

Támárová 

8/ Mgr. 

Helena 

Novotná 

9/ Mgr. 

Tóth 

Lucia 

 

za 

 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

- 

 

 



Uznesenie č. 06/09/2016 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave brať na 

vedomie kritériá vypracované členmi komisie školstva na prerozdelenie finančných 

prostriedkov klubom a organizáciám na základe žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu 

mesta Rožňava 

 

 

 

Plnenie uznesení 

Mgr. Árpád Laco – predložil prejednávaný materiál. 

Komisia plnenie uznesení berie na vedomie.  

 

 

k bodu 9 

Rôzne: Divadelný krúžok pri Gymnáziu P. J.  Šafárika 

Mgr. Laco – pri gymnáziu už 5 rokov pracuje divadelný krúžok pre triedy s vyučovacím 

jazykom maďarským – GIKSZER. Krúžok pravidelne vystupuje pre rožňavské školy aj pre 

verejnosť a úspešne reprezentuje školu a mesto na celoslovenskom festivale amatérskych 

divadelných súborov, Jókaiho dni v Komárne. Pretože krúžok nedisponuje s vlastnými 

priestormi, žiadajú mesto o bezplatné využívanie divadelnej sály 2x mesačne po dve hodiny 

v mesiacoch október – mája na nácvik predstavení. V prípade potreby sú ochotní vystupovať 

na akciách organizovaných mestom. 

 

Členovia komisie nemajú výhrady na bezplatné využívanie priestorov radnice pre spomínaný 

divadelný krúžok. 

 

Kontrola pútačov 

Mgr. Novotná – pri hosťovaní cirkusov sú pútače vylepené na rôznych miestach a veľkom 

množstve. Vhodné by bolo zistiť, či vylepené množstvo pútačov zodpovedá množstvu 

evidovaných / vyplatených pútačov – podľa zmluvy. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                              Mgr. Árpád Laco  v.r. 

tajomníčka komisie              predseda komisie 

 

 

 

 

 

 


